

Individual Registration Form 個人報名表

Please read the RULES & REGULATIONS below carefully and sign the declaration.

RULES & REGULATIONS

Pledges raised are for participation regardless of distance walked. Please collect all offline pledges, which shall be received at Wing Kei Crescent Heights (1212 Centre Street NE, Calgary, AB, T2E 2R4) or Wing Kei Greenview (307 35 Avenue NE, Calgary, AB, T2E 7Y6) reception.

DECLARATION

I, the undersigned, hereby agree/on behalf of my minor child agree that:

- (1) I acknowledge that participation in the 25th Walk For Wing Kei (hereafter referred to as "the Walk") exposes me/my minor child (hereafter collectively referred to as "the Participants") to many risks, including some resulting from the negligence of the Organizer of the Walk. In consideration of the Participants' participation in the Walk, I voluntarily assume all such risks including personal injury and property damage on behalf of the Participants, and I do release, discharge and indemnify the Chinese Christian Wing Kei Nursing Home Association and their respective officers, directors, employees, volunteers, agents and sponsors (collectively referred to as "the Organizer") from all causes of actions, claims, damages and losses whatsoever which the Participants' estate may have on account of personal injury, property damage or accident of any kind related to the Participants' participation in the Walk;
- (2) The Participants are physically fit to participate in the Walk; I have read and understood the above; I am aware that I am waiving certain legal rights which the Participants may have; and I have been given the chance to seek independent legal advice; and
- (3) By participating in the Walk, the Participants consent to be photographed, filmed and/or otherwise recorded in connection with, or as part of, journalistic, advertising, marketing, promotional, archival or security activities by the Organizer. The Participants' participation constitutes the Participants' consent to such photography, filming and/or recording and to any use, in any and all media, throughout the universe in perpetuity by the Organizer, without compensation to the Participants, of the Participants' appearance, voice and/or name for the above-noted purposes.

請詳閱以下規則及章程並簽署聲明。

規則及章程

贊助善款金額與路程長短無關,旨在參與。請收集所有非網上的捐款, 並於 2025 年 7 月 31 日 前 將 全 數 送 抵 榮 基 護 理 中 心 (1212 Centre Street NE, Calgary, AB, T2E 2R4) 或 榮基翠景中心(307 35 Avenue NE, Calgary, AB, T2E 7Y6)接待處。

聲明(以英文版本為準)

我本人/代表本人未成年子女, 謹在此作以下聲明:

- (1) 本人/本人未成年子女(以下統稱為『參加者』)已考慮和願意承擔參與第25屆榮基百萬行(以下稱為『是次活動』)有可能帶來的各種風險,包括或因主辦單位疏忽而引致的風險。本人謹在此聲明,若參加者因參與是次活動引致任何意外、身體受傷或財物損失,參加者將不會向華人基督教榮基護老會或任何有關人士、董事、職員、義工、承辦商、贊助商、機構、團體、小組等(統稱為『主辦單位』)提出任何法律訴訟,或索取任何賠償。
- (2)參加者體格正常,有充足體力參與是次活動。本人已詳閱及明白上文,並願意放棄法律賦予參加者有關的合法權利;本人亦已獲得機會尋求獨立法律意見。
- (3) 參加者同意主辦單位拍攝與是次活動有關的照片、錄像、及/或作與新聞、宣傳、營銷、推廣、存檔或保安有關的用途。參加者准許主辦單位把該照片、錄像及/或錄音在任何時候、地點、媒介作任何用途。主辦單位無需因參加者的樣貌、聲音及名字出現在以上提及的用途上而給予參加者任何酬金或補償。



Individual Registration Form 個人報名表

since 2001				,							
Please print clearly and sign below. 請以正階清楚填寫及簽名。				T-shirt size T恤尺碼							
Full Name 姓名:			Youth XS:_	Youth XS: S:							
Address 地址:			M:	– M:			:				
			XL:								
Province 省份	: :			Size	Gu	ida	ınc	e F	77	指	南
Postal Code 垂	郵政編號:					Youth XS	s	М	L	XL	XXL
Telephone 電話:			Real and	Body Length (in.)	21	28	29	30	31	32	
				Chest Width (in.) 16 18 20 22 24						26	
Note: Only participants who have donated and achieved the related fundraising goals will receive the themed T-shirt. 備註: 只有達成相關籌款目標的捐款參與者,才能獲得主題 T 恤				Note: 4T and 5T sizes are available in limited supply, in white and blue. These sizes a only available upon request. Please contact the event team for more details. 備註: 4T 和 5T 尺寸數量有限僅接受預訂,提供白色與藍色選項。請聯繫榮基活動統部了解更多詳情。							
		Choo	se a Route	選擇路線:							
Gree	n Route	2KM route is exp	ected to be co	ompleted within	1 30 п	ninu	ıtes.		ſ		7
綠色路線 2公里路線預計 30分鐘內完成。											
Blue	Route	4KM route is exp	ected to be co	ompleted within	50 n	ning	ites.				
藍色路線 4公里路線預計 50 分鐘內完成。				0							
(
Red	Route*	8KM route is exp	ected to be co	ompleted within	n 100	mir	uites	8.	(
4		8 公里路線預計 1						-			
紅巴	路線*		00 73 PE 370 P	~0							
1.To participa refreshment 預留茶點和 2.A special 25 別的 25 周年	ate in the 8KM red r t, and a reserved lucl l預留抽獎獎品(獲勢 5th anniversary post 丰紀念明信片及專屬	card and unique lucky draw ticker	2025. 8KM participants 加8公里紅色路線,請 t will be provided durin	於2025年6月1日前完成登 g pre-registration and on o	記。8公5	里參加	者將享	有專屬	待遇,	包括紅	己念品、
	I ag	gree to comply with all even	Agreement 協語t rules and policies.		動規則和	和政策	₹,				
Signature 簽名: Da											
	Handled By:			Donation Amount:							
Office Use Only	Picked Up Day:			Remarks:							
	ļ 	T-shirt size: XS(XL()				



PLEDGE FORM 捐款承

Please read the RULES & REGULATIONS below carefully and sign the declaration.

請詳閱以下規則及章程並簽署聲明。

RULES & REGULATIONS

Fundraising Commitment:

Beach participant must raise the pledged amount within the fundraising period from April 23 to July 31, 2025 for the 25th Annual Walk For Wing Kei.

For eligibility to win the special prize in the competition, the cut-off date for donations is June 20, 2025, 23:59.

Funds must be collected from legal and ethical sources.

Online donations: Donations should be made through the CanadaHelps

Online donations: Donations should be made through the CanadaHelps platform, where donors will receive a donation receipt via CanadaHelps. Offline donations: Donations (cheques and cash) must be submitted in person at Wing Kei Crescent Heights (1212 Centre Street NE, Calgary, AB, T2E 2R4) or Wing Kei Greenview (307 35 Avenue NE, Calgary, AB, T2E 7Y6)

On the event day, please bring all donation-related forms to the Calgary Chinese Cultural Centre (197 1St SW, Calgary, AB T2P 4M4) – Event Registration Station for processing.

Use of Funds:

All funds raised will be allocated to the specified cause and must not be used for personal or unauthorized purposes.

- Lucky draw tickets are based on the amount of donation raised. A minimum donation of \$25 is required to participate in the lucky draw.

Event Compliance:

- All participants must comply with event rules and regulations as specified by the organizers.
- Any participant found violating the rules may be disqualified from the event and the lucky draw.

Participants must behave respectfully toward other participants, volunteers, and event staff at all times.

Privacy and Confidentiality:
• Personal information collected from donors will be kept confidential and will not be shared with unauthorized parties.

規則及章程

- 籌款承諾:
- 每位參加者必須在 2025年4月23日至7月31日的籌款期間內達成承諾金額。
- 若參加者想爭取特別獎品的資格,捐款截止日期為2025年6月20日23:59。
- 籌集的資金必須來自合法和道德的來源。

捐款收集:

- 線上捐款: 捐款應通過CanadaHelps平台進行, 捐款者將通過該平台獲得捐款 收據。
- 實體捐款: 捐款(支票及現金)需親自到榮基護理中心(1212 Centre Street NE, Calgary, AB, T2E 2R4) 或 榮基翠景中心(307 35 Avenue NE, Calgary, AB, T2E 7Y6)接待處提交。
- 現場捐款:活動當日請將所有捐款相關表格提交至卡城中華文化中心(1971St SW, Calgary, AB T2P 4M4) 活動報到處。

資金用途:

• 所有籌集的資金將用於指定的目的,不得用於個人或未經授權的用途。

抽獎:

- 抽獎票數根據籌集的捐款金額決定。
- 參加幸運抽獎的最低捐款金額為\$25。

遵守活動規範:

- 所有參與者必須遵守主辦方指定的活動規則和條例。
- 任何違反規則的參與者可能會被取消活動資格及抽獎資格。

尊重行為:

• 參與者必須在活動期間對其他參與者、志願者及活動工作人員保持尊重。

隱私與保密:

• 所收集的捐贈者個人資料將被保密處理,並不會與未經授權的第三方共享。

Agreement 協議:

I agree to comply with all event rules and policies. 本人同意遵守所有活動規則和政策。 I understand that the donations I raise will contribute to the success of the event. 本人明白所籌集的捐款將有助於活動的成功。

Signature 簽名:	Date:日期:	
Signature 要位.	Daic. 山 択り・	



PLEDGE FORM 捐款承諾書

榮基百萬行 since 2001								
Participatio	n Categori	ies 參與類別 (Circle your choice 請圈選選項	∄): Indi	vidual 個人 / Team				
Name個人名	名稱/Team	Name團體名稱:						
Fundraising	g Goal 籌款	欠目標:\$						
Î	讀	ax receipts will be issued for donations of \$25 or more 以正楷清楚填寫。\$25 或以上的捐款可以獲發報稅以	女據,如 資	資料不清晰將不能獲 發 報	段稅收據。			
		ake Cheques Payable to 支票抬	珙 司	主吗: Wing Ne	<u> </u>			
Donor's 贊助人		Address 地址 (City, Province, Postal Code 城市, 省份, 郵政	編號)	Email 電郵	Telephone 電話	Amount 金額		
1)								
2)								
3)								
4)								
5)								
6)								
7)								
8)								
THANK YOU for your generous support! 感謝你們的踴躍支持!			TOTAL 總計: \$					
Note: Please attach	supplementary	sheet if more space is required 如有需要請自行附加紙張						
Office Use Only	Received by:			Online Amount:				
	Amount Received:		Remarks:					